
Protokoll styrelsemöte Hummelstads vatten- och avloppsförening 
20240122 

 
Närvarande: Kåke Bäckmark, Carin Skoog, Bernt Johansson, Allan Halvarsson, Kent 

Mohlin, Anders Degerman, Anders Bäckmark 
 

1. Mötet öppnades 

2. Till justeringsman valdes Anders Degerman 

3. Dagordningen godkändes 

4. Föregående mötesprotokoll befanns vara ok 

5. Det ekonomiska läget är sämre än sist. Reningsverket har behövt genomgå 
kostsam service bland annat på grund av att det slängs fel saker i avloppen. 
Vi har heller inte fått in alla avgifter förra året. Vi konstaterar att vi förbrukat 
mer el 2023 jämfört med 2022 alla månader utom en. 
 

6. Reningsverket har haft en jobbig tid. Det verkar dock förhoppningsvis som 
om det utskickade brevet till alla hushåll har haft effekt. 

 
7. Vattenverket fungerar 

 
8. Mötet beslutade att årsstämman ska hållas i fritidsgården måndagen den 

11/3 kl 18:30. Styrelsen träffas 18:15. Vi föreslår att avgifterna är 
oförändrade.  
 

9. Vi efterlyser en föryngring av styrelsen, Kåke vill gärna lämna över 
ordförandeskapet till någon. 
 

10. Två bord är beställda enligt tidigare beslut. 

11. Styrelsens förslag till arbetsdagar är: lördagen den 11/5 kl 10:00 samt 
lördagen den 12/10 kl 10:00.  
 

12. Vägen in till avloppet måste hållas fri då avloppet ska tömmas.  
Styrelsen beslutar följande: Om vägen in till avloppsanläggningen blockeras 
så att slamtömning inte kan genomföras är den som bär ansvaret för att 
slamtömningsfordonet inte kan genomföra sitt uppdrag ansvarig för alla extra 
kostnader som det orsakar föreningen 
 

13 Mötet avslutades 
 

.  

  

  Sekreterare: Carin Skoog 
 
Justerare: Anders Degerman……………………………………… 

 


